

國立臺灣大學氣候變遷與永續發展國際學位學程

博士生資格考申請書

申請人：_____學號：_____

入學時間：_____年 秋季 春季

考試日期：_____ (yyyy) / _____ (mm) / _____ (dd)

您參加過幾次的資格考：_____次

是否完成必修課程（專題討論 V&VI 除外）：是 否

提供證明文件（完成請勾選）：在學成績單 英文檢定證明書

*注意：若學士學位（或更高學位）是從位於英語國家/地區的學校取得，則不需要英語檢定證明（學校列表請參見教育部外國大學名單）。

考試類型：

參加考試（筆試或口試） 考題由博士指導委員會出題

撰寫文獻回顧，至少由三位博士指導委員會中的委員進行評估

通過在國際期刊發表文章，申請抵免資格考

*注意：在學習期間，IPCS 博士學生可以透過發表與博士論文題目相關的國際期刊文章來申請資格考試抵免，其中學生必須是第一作者或第二作者。博士指導委員會核准了這些抵免後，即認同學生通過資格考試。此發表文章的研究內容必須在申請博士學位後確定。資格考試抵免獲得核准後，相同的文章內容可能不再被列為畢業論文。

申請人（簽名/日期）：_____

指導教授（簽名/日期）：_____

學程主任（簽名/日期）：_____

National Taiwan University

International Degree Program in Climate Change and Sustainable Development

Doctoral Student Qualification Examination

Application Form

Applicant : _____ Student ID: _____

Time of Admission: Year: _____ Term : Fall Spring_

Date of Exam : _____ / _____ / _____
 yyyy mm dd

How many Times you have taken the Qualification Exam before: _____

Completion of required courses (except Seminar V & VI) : **YES** **NO**

Have you provided the following? Full transcript English Proficiency Proof

Note: English Proficiency Proof is not needed if the bachelor's degree (or higher) was acquired from an institution located in English speaking countries (cf. List of Foreign Universities of the Ministry of Education).

Examine Type:

- Take the exam questions (written or oral) composed by the DSC.
- Compose a review article to be evaluated by at least three readers from the DSC.
- Applied for exemption by publishing an international journals article, book or book chapters.

Note: During the period of study, IPCS doctoral students may apply for qualification examination exemption by publishing an international journals article, book, or book chapters that are related to their doctoral dissertation titles, in which the students are either the first or second authors. The students are considered passing the qualification examination once the DSC approved the exemptions. Research content of this publication must be made after attending the PhD program. After the approval of qualification examination exemption, the same publications may no longer be listed as the academic papers required for graduation.

Applicant (Signature/date): _____

Advisor (Signature/date): _____

Director (Signature/date): _____